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На основе достижений в разных научных областях сформулированы сущностные характеристики феномена искренности с точки зрения 
урбанологической теории. Прослежена эволюция терминов «искренность» и «новая искренность». Рассмотрены и систематизированы 
случаи проявления искренности во взаимодействии различных субъектов права и ее влияние на эффективность партисипативности на-
селения. Предложен термин «актуальная искренность» как искренность, на которую способен субъект в предлагаемых обстоятельствах.

Ключевые слова: искренность, новая искренность, актуальная искренность, истина, право, личность, город, население, должностные 
лица, органы государственной власти.

The Phenomenon of Sincerity: The Legal and Urbanological Approach

Evgenia V. Zadorozhnaya
Senior Lecturer of the Department of Legal Studies of the Russian University of Cooperation

On the basis of achievements in various scientifi c fi elds, the essential characteristics of the phenomenon of sincerity from the point of view of 
urban theory are formulated. The evolution of the terms “sincerity” and “new sincerity” is traced. The cases of the manifestation of sincerity in the 
interaction of various subjects of law and its impact on the effectiveness of the participation of the population are considered and systematized. 
The term “actual sincerity is proposed as the sincerity that the subject is capable of in the proposed circumstances.
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